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Pan 

Maciej Kupaj 
 

Radny 

Rady Miejskiej Legnicy 
 

 

Odpowiadając na interpelację Pana Radnego z dnia 16.02.2022 r., 

przekazaną pismem Przewodniczącej Rady Miejskiej Legnicy 

BR.0003.277.2022.II z dnia 17.02.2022 r., w sprawie systemu 

monitoringu wizyjnego, informuję: 

1. Monitoring wizyjny, który uruchomiono w 2014 r. w ramach 

środków z Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Dolnośląskiego 2007 - 2013 rozbudowano o następujące kamery: 

- 7 kamer w rejonie Skateparku w Parku Bielańskim, 

- 5 kamer w Parku Miejskim wzdłuż al. Orła Białego, 

- 11 kamer w Parku Miejskim w rejonie wybudowanych 

fontann. 

2. Cały system jest sprawny za wyjątkiem dwóch kamer. 

3. Przyczyną awarii kamer są anteny radiowe LMDS do przesyłu 

danych do centrum monitorowania, które przestały funkcjonować 

ze względu na ich zużycie. Podjęto działania zmierzające do 

usunięcia awarii. 

4. Kamera zlokalizowana w Rynku na Śledziówkach nie jest kamerą 

monitoringu miejskiego. 

 

 z up. Prezydenta Miasta 

 

 Marek Białowąs 
 (Sekretarz Miasta) 

 
 

 

 

 
 

Otrzymują: 

1. Adresat 

2. Biuro Rady Miejskiej Legnicy 

3. Wydział Organizacji, Kadr i Kontroli 

4. a/a 


